
Protokoll fört vid PRO-Öregrund ordinarie styrelsemöte 2023-04-18 

Plats: Solsidan, Öregrund. 

Tid:  13 00 

 
Närvarande: Thommy Myhrberg ordförande, Kjell Karlsson, Lisbeth Jansson, Lisbeth 

Eriksson, Monika Andersson, Claes-Göran Uggla, Maud Rahm, Rolf Johansson, Kenneth 

Söderqvist, Inga-Lill Karlsson. 

 

Frånvarande: Stina Pettersson. 

 

§ 160 Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade dagens möte för öppnat. 

 

§ 161 Godkännande av dagordning 

 Godkändes. 

 

§ 162 Föregående protokoll 

 Godkändes. 

 

§ 163 Inkomna skrivelse/inbjudningar 

- Monika fått en inbjudan via mail att delta vid Kungens 50-årsfirande 27/4 i 

Uppsala. 

-  

§ 164 Rapporter 

- Lisbeth J och Lisbeth E varit på KPF-möte. Dom kan endast bjuda in 

ersättare till möten när lokalen så tillåter! Vi hävdar att båda repr ska delta 

vid alla möten! Info gavs om kommunens volontärverksamhet, anhörigstöd, 

äldrekoordinator för 75plus som finns på vårdcentraler, taltidning på 

hemsidan, syn- och hörselhjälp, Silviasystrar för demenssjuka. Bra info som 

borde offentliggöras mycket mer! 

- Lisbeth E och Rolf varit på Områdesträff där man diskuterade KPF och 

resor. Ökat samarbete är ett önskemål. 

- Thommy berättar om en Friluftsdag den 22/9 i Fjällnora tillsammans med 

Uppsalaavd. Heldagsaktivitet med lunch. Samåkning med egna bilar. Finns 

även planer på en liknande Gimodag. PRO Gimo tar fram förslag. 

- Thommy o Lisbeth E medverkat på Distriktsårsmöte. PRO:s ordf Åsa 

Lindestam var ordf för mötet och passade på att presentera sig. Ny 

distriktsordf blev Kaija Nyström på 1 år. Distriktets ekonomi är god. 

- Thommy deltagit i Distriktsstyrelsemöte. Där beslutades att medlemsavgift 

till ABF kommer fortsättningsvis att betalas av Distriktet liksom 

medlemsavgift till Folkrörelsearkivet. PRO Öregrund är inte medlemmar i 

arkivet än. I arkivet kan all historik från föreningen förvaras. 

- Thommy deltog vid 60plus mässan i Uppsala. Värvade 2 nya medlemmar. 

- Totalt har vi fått 8 nya medlemmar under senaste månaden. 

- Thommy bjudit in Fotbollsförbundet som kommer hit och demonstrerar 

gåfotboll 24/4 kl 11 30 i Perssonhallen. 

 

 

 

 



§ 165 Ekonomi 

Kenneth  

- De flesta verksamheter går jämnt upp. Dock hänger kostnader för jubiléet 

kvar. Bilbingo o lotterier är huvudinkomster. Förslag om att starta bingo på 

vinterhalvåret. Skulle bion fungera som lokal? Monika, Kenneth och Maud 

får i uppdrag att utreda möjligheter, tillstånd mm. 

 

§ 166 Resor. 

 Inga-Lill 

- Trögt. 

- Gott o Blandat på UKK 22/4, 11 av 35 platser bokade. Kontaktar SPF och 

Alunda och erbjuder deltagande. Vem står för förluster??  

- Hemlig resa 8/6. Fullbokad. 

- Kryssning till Visby 27-29/6. Fullbokad. Anmälan till utflykter pågår.  

- Diggiloo på KAP i Uppsala 18/8, 3 av 30 platser bokade. SPF inbjudna. 

Anmälan pågår. 

- Förslag på dagsaktiviteter; Svartklubben Singö och Potatis-Lasse Tierp. 

- Pärnuresa i september enl önskemål.  

 

§ 167 Trivselträffar/Övriga aktiviteter. 

- Trivselträff 8/5 – Lars-Gunnar Bråvander. 

- Sommarcafé 5/6. Två sittningar; kl 11 00 och kl 14 00. 

- Badortsdagen café kl 11 00 - 14 00.  

- Bio- och lunchträffar undersöks.  

- Besöksantalet på träffarna sjunker! Ska vi ha trivselträffar på kvällstid? Har 

vi ointressanta gäster? Ska vi servera mat? 

- På trivselträffen i sep byter vi ut gästen. Claes el Monika bokar någon 

trubadur. 

- Grillkväll föreslås i juli. Societetshuset lämplig lokal. Thommy kollar upp ev 

tillstånd hos kommunen. Rolf J hjälper gärna till. Bra förslag! 

-  

§ 168 Övriga frågor. 

- C-G presenterar upplägg av mobiltelefonkurs. I första hand android tfn. 

Kontaktar ABF för planering och stöd. 

- C-G tänker sig någon form av ”Talangjakt”, att söka olika förmågor inom 

vår förening. Bra idé. Vi får hjälpas åt med det. 

- Swedbanks info om IT och digital ekonomi 16/5 annonseras separat.  

- PRO:s övriga verksamhet annonseras separat. 

 

§ 169 Nästa styrelsemöte. 

 Tisdagen den 23/5-23 kl 13 00. 

 Plats: Solsidan. 

 

§ 170 Mötet avslutades. 

 

 

 Vid protokollet:  Justeras: 

 

 

 Inga-Lill Karlsson  Thommy Myhrberg 


